



有關中銀預付卡的重要通知

謹此通知各中銀預付卡客戶，由 2017 年 5 月 13 日起，中銀 VISA 預付卡、中銀銀聯港幣預付卡及中銀銀聯人民幣預付卡（下稱「中銀預付卡」）將停止服務。

如閣下現時持有中銀預付卡的到期月份為 2017 年 5 月或之後，閣下憑卡可於 2017 年 5 月 13 日至 2018 年 2 月 28 日期間到中國銀行（香港）有限公司任何一間分行辦理退還中銀預付卡儲值額餘額手續。

如閣下有任何疑問，請致電中銀信用卡 24 小時客戶服務熱線(852) 2853 8828。

中銀信用卡（國際）有限公司
2016 年 11 月 12 日

Important Notice relating to BOC Prepaid Card

Please be informed that effective from 13 May 2017, all the services of BOC VISA Prepaid Card, BOC CUP HKD Prepaid Card and BOC CUP CNY Prepaid Card (hereinafter "BOC Prepaid Card") will be terminated.

If you are holding BOC Prepaid Card(s) expiring in or after May 2017, you may arrange for a refund of the remaining unused prepaid value at any branches of Bank of China (Hong Kong) Limited from 13 May 2017 to 28 February 2018.

If you have any enquiries, please call BOC Credit Card 24-hour Customer Services Hotline at (852) 2853 8828.

BOC Credit Card (International) Ltd.
12 November 2016